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Geachte mevrouw Schmidt en mevrouw Sipman,

In uw brief van 28 januari 2022 heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
Dak- en thuisloze jongeren. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1
Wanneer is het college voornemens het rapport van het regionale onderzoek naar dak- en 
thuisloosheid onder jongeren met de raad te delen? En in hoeverre is dit rapport al wel gedeeld met 
de raden van Zutphen, Olst-Wijhe, Raalte en Lochem, onze samenwerkingspartners hierin?

Antwoord: 
Het rapport wordt tegelijkertijd met de antwoorden op deze vragen gedeeld middels bijgaande 
raadsmededeling, uiterlijk 18 februari. Dit rapport wordt tegelijkertijd gedeeld met de raden van 
Zutphen, Olst-Wijhe, Raalte en Lochem.

Vraag 2
Wanneer kunnen wij als raad het “plan van aanpak naar nul dak- en thuisloze jongeren” tegemoet 
zien komen? 

Antwoord: 
Zoals u kunt lezen in de raadsmededeling stellen wij voor om een projectleider kwetsbare jongeren 
aan te trekken, waarover in de eerste kwartaalrapportage een financieringsvoorstel wordt gedaan, die 
een uitvoeringsplan gaat opstellen en de implementatie hiervan gaat uitvoeren. In het lokale 
uitvoeringsplan zullen alle maatregelen en acties nader worden uitgewerkt zodat er een 
(overzichtelijk) integraal uitvoeringsplan komt, die we in Q3 2022 hopen te kunnen opleveren.

Vraag 3
We hebben de afgelopen periode gesproken over onder andere Wieg naar Werk, convenant 18- 18+ 
en evaluatie 16 - 27. Ons is opgevallen dat daarin weinig tot geen aandacht wordt besteed aan dak- 
en thuisloze jongeren. Kan het college aangeven waarom hiervoor gekozen is? Dit ook in het licht van 
het besluit van de raad om integraal en domein overstijgend te werken?



Antwoord
Wanneer we het hebben over jongeren hebben we het over alle jongeren. Er wordt geen onderscheid 
gemaakt in doelgroepen. Het gaat dus ook om kwetsbare jongeren. Daarnaast, zoals ook in de 
beantwoording van uw eerdere vragen is aangegeven (9 november 2021), heeft dit te maken met de 
reikwijdte van de onderzoeken.

Vraag 4
Deze vragen en opmerkingen lezend: hoe kijkt het college zelf terug op de inzet die zij heeft gepleegd 
om de situatie voor dak- en thuisloze jongeren zo snel mogelijk ook daadwerkelijk te verbeteren? 
Want ook uw college gaf aan dat de situatie voor deze jongeren zo snel mogelijk verbeterd moest 
worden.

Antwoord
Het college is van mening dat we al veel goede dingen voor kwetsbare jongeren doen, er al veel 
maatwerk wordt toegepast, het regionale onderzoek naar zwerfjongeren bevestigt dit beeld. Ook zijn 
er veel vrijwilligers(organisaties), welzijnsmedewerkers, zorg professionals, toegangsmedewerkers, 
mensen in de uitvoering zeer betrokken en spannen zich in voor deze doelgroep. Voorafgaand aan 
de regionale verkenning zijn er al acties uitgezet. Deze staan onder andere beschreven in de 
raadsmededeling van 20 april 2021. Ook zijn naar aanleiding van de evaluatie van het schakelpunt en 
werkwijze jongeren 16-27 jaar de meeste van de daarin geformuleerde adviezen opgepakt.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König



 

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)

Betreft: Dak- en thuisloze jongeren

Deventer, 28 januari 2022

Geacht college,

In het voorjaar van 2021 hebben we als raad uitgebreid gesproken met dak- en thuisloze jongeren 
en de betrokken maatschappelijke partijen daaromheen. Mede naar aanleiding van de factsheet 
die uw college in februari 2021 naar ons als raad heeft gestuurd. 
Bij de voorjaarsnota in 2021 hebben we als raad een motie aangenomen waarin we aangeven te 
streven naar nul dak- en thuisloze jongeren in 2023. Hiervoor zou een plan van aanpak worden 
opgesteld en in het najaar 2021 naar de raad worden toegezonden. Daarnaast liep er op dat 
moment nog een regionaal onderzoek naar dak- en thuisloze jongeren (Het maximale doen om 
dak- en thuisloosheid in de regio te voorkomen). Dat rapport schijnt eind december 2021 
bestuurlijk te zijn opgeleverd. De raad heeft dit rapport echter nog niet mogen inzien. Wij hebben 
daarom de volgende vragen:

1. Wanneer is het college voornemens het rapport van het regionale onderzoek naar dak- en 
thuisloosheid onder jongeren met de raad te delen? En in hoeverre is dit rapport al wel gedeeld 
met de raden van Zutphen, Olst-Wijhe, Raalte en Lochem, onze samenwerkingspartners hierin?

2. Wanneer kunnen wij als raad het “plan van aanpak naar nul dak- en thuisloze jongeren” 
tegemoet zien komen? 

3. We hebben de afgelopen periode gesproken over onder andere Wieg naar Werk, convenant 18- 
18+ en evaluatie 16 - 27. Ons is opgevallen dat daarin weinig tot geen aandacht wordt besteed 
aan dak- en thuisloze jongeren. Kan het college aangeven waarom hiervoor gekozen is? Dit ook 
in het licht van het besluit van de raad om integraal en domein overstijgend te werken?

4. Deze vragen en opmerkingen lezend: hoe kijkt het college zelf terug op de inzet die zij heeft 
gepleegd om de situatie voor dak- en thuisloze jongeren zo snel mogelijk ook daadwerkelijk te 
verbeteren? Want ook uw college gaf aan dat de situatie voor deze jongeren zo snel mogelijk 
verbeterd moest worden.

Bij voorbaat hartelijke dank voor de tijd en energie om deze vragen goed te beantwoorden.

Met vriendelijke groet,

Kitty Schmidt, Deventer Sociaal
Eva Sipman, VVD
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